



DATE:23/03/2023 KREC/FIN/2023/258 التاريخ: 2023/03/23 KREC/FIN/2023/ 258

To: Boursa Kuwait Company

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت

Subject: Disclosure from Kuwait Real **Estate about Material Information**

الموضوع: إفصاح شركة عقارات الكويت عن معلومات جوهرية

In reference to the subject mentioned above and the commitment from Kuwait Real Estate Company to the requirements of the article of disclosures of essential information from book Ten (Disclosure and Transparency) of the bylaws of the Capital Markets Authority Law Regulating Securities Activities and amendments, and accordingly.

information as per Appendix No. (11).

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصا من شركة عقارات الكويت ش.م.ك.ع على الإلتزام بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وفقا للملحق Attached is the disclosure form of material رقم (11)

Best Regards

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

*CC:

AX

CMA - Disclosure Dept.

محمد نورى الحمد مساعد نائب الرئيس والشؤون الإدارية ادارة المواري

* نسخة الي:

السادة / هيئة أسواق المال - إدارة الافصاح

شركة عقارات الكويت ش.م.ك. ځ Luwait Real Estate Company K.P.S.C.

شركــة عقــارات الكـــويت ش.م.ك.ع Kuwait Real Estate Company K.P.S.C.

تأسست عام Established in 1972

صندوق بريد 1257، الصفاة 13013، الكويت، مبنى سوق الكويت، الدور الثامن

P.O. Box 1257, Safat 13013, Kuwait, Souk Al Kuwait Building, 8th Floor T. +965 1 828 999 F. +965 2241 8154 رأس المال المدفوع والمصدر Paid up Capital K.D. 94,736,505.900 مقدار رأس المال المصرح به 94,736,505.900 Paid up Capital K.D. 94,736,505.900

info@agarat.com.kw www.agarat.com.kw سجل تجاری CR No. 64

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

| A CONTRACTOR OF THE CONTRACTOR | |
|--|--|
| | |
| 2023/03/23 | التاريخ |
| سركة عقارات الكويت (ش.م.ك.ع). | |
| صدر حكم محكمة الإستئناف لصالح إحدى شركتنا التابعة بإلزام ثلاثة من | |
| عضاء مجلس إدارتها السابقين بتعويض نهائي بمبلغ وقدره | |
| 24,812,190.412 دك (أربعة وعشرون مليون وثمانمائة وإثنا عشر ألفا | |
| يمائة وتسعون دينار كويتي و412 فلس فقط لا غير) عن دعوى تعويض | |
| مؤقت كانت مرفوعة من عام 2006 قبل أن تصبح هذه الشركة تابعة لشركتنا | |
| في عام 2014. | # [변경 경기를 20] 보고 그렇게 있는데 맞고 있다. (20) 전경 경기를 보고 있다면 [편] |
| علما بأن أحد الخصوم قد قام بالطعن عليه أمام محكمة التمييز وتحدد له | |
| ﺟﻠﺴﻪ ﻣﺸﻮﺭﺓ ﺑﺘﺎﺭﯾﺦ 2023/08/13، | |
| مع التأكيد على أن الأثر المالي لهذا الحكم يتوقف على ما قد يتم تحصيله فعليا | |
| خاصة وأن الحكم صادر ضد أفراد بأشخاصهم. | |
| الأثر المالي متوقف على ما قد يتم تحصيله فعليا، علما بأن أحد الخصوم قد | |
| قام بالطعن عليه أمام محكمة التمييز وتحدد له جلسة مشورة بتاريخ | أثرالمعلومة الجوهرية على المركز |
| 2023/08/13 | المالي للشركة |
| 2023/08/13 | |

محمد نوري الحمد مساعد بالب الربيس مساعد بالب الربيس AQARAT مساعد نائب الرئيس



شركة عقارات الكويت ش. م. ك. ح Kuwait Real Estate Company K.P.S.C.

Disclosure of Material Information Form

| Date | 23-03-2023 | |
|---|--|--|
| Name of the Listed Company | Kuwait Real Estate Company – K.P.S.C | |
| Material information | The Court of Appeal ruled in favour of one of our subsidiaries to oblige three former members of its board of directors to pay final compensation with a total amount of KD 24,812,190.412 (twenty-four million eight hundred twelve thousand one hundred ninety Kuwaiti dinars and 412 fils only) against a temporary compensation lawsuit that was filed in 2006 before this Company became a subsidiary of our Company in 2014. | |
| | Noting that one of the litigants has appealed to the Court of appeal, and a consultation session is scheduled on 13/08/2023, | |
| | Emphasizing that the financial impact of this judgment depends on what may be collected, primarily since the verdict was issued against individuals in person. | |
| Significant Effect of the Material information on the financial position of the Company | The financial impact depends on what may be collected, noting that one of the litigants has appealed to the Court of appeal and a consultation session is scheduled on 13/08/2023 | |

Mohammad Nouri Al- Hamad

Assistant VP - HR & Administration

- C/3

